
Notulen Algemene Ledenvergadering 15 april 2010 
Roely Bos 

Na de opening door voorzitter Frank van Groen worden de jaarrekeningen 2008 en 2009 en de 
begroting van 2010 rondgedeeld. Hierna stellen de 22 aanwezigen zich kort voor. Vijf mensen 

zijn met kennisgeving afwezig. 
Het aftreden van Hanna Hirsch als secretaris van de Vogelwerkgroep wordt bekendgemaakt Ronald 
Pieters stelt zich voor en wordt aanvaard als nieuwe penningmeester. Roely Bos, die het penning
meesterschap ad interim heeft bekleed, wordt de nieuwe secretaris, zoals in de ALV van een jaar 
geleden is besloten. 
Over de notulen van de ALV zoals bekend gemaakt in De Gierzwaluw nr. 2 van 2009 zijn geen opmer
kingen, evenmin over het laatste jaarverslag van Hanna Hirsch. 
De voorzitter leest de verklaring van de kascommissie voor waarin décharge wordt verleend voor het 
jaar 2008, met extra dank en waardering voor Roely Bos die de achterstanden heeft weggewerkt. 
Ook voor 2009 is décharge verleend. De aanwezigen laten hun gedachten gaan over de besteding 
van het vermogen: een conferentie organiseren, met diepgaande lezingen, een themadag, uitgave 
van een special, een full-color Gierzwaluw (kost structureel te veel]. 
Ellen de Bruin laat weten niet langer voor de kascommissie beschikbaar te zijn. Kees-Jan van Bergeijk, 
met financiële achtergrond, wordt verkozen als kascommissielid. Rob Baars kondigt aan voor het 
laatste jaar in de kascommissie te zitten. 
Roely Bos verklaart de jaarrekeningen. Maarten Mooy merkt een verschoven geml op, moet van 
activa naar passiva, en wordt meteen naar voren geschoven als nieuw kascommissielid. Hij laat zich 
er niet over uit. 
Jip Binsbergen heeft een vraag over de post Harde schijven op de begroting, deze zijn bedoeld voor 
opslag van het vogelarchief. Bij een vraag over de verhouding baten-lasten van de vogelcursus van 
dit jaar meldt Roely dat de baten flink hoger zijn dan de lasten. 
Martin Melchers heeft Bert Kamp voorgedragen als erelid. Hiermee wordt akkoord gegaan. Bij een 
vraag naar de privileges antwoordt Frank van Groen dat er een gratis lidmaatschap voor het leven 
bij hoort, voor Bert Kamp en eventueel zijn weduwe. In een persoonlijk bezoek zal Bert Kamp het 
erelidmaatschap worden verleend (in de vorige Gierzwaluw staat een stukje over dit bezoek). Frank 
van de Feen stelt voor de ereleden te vermelden in De Gierzwaluw. 
Hanna bespreekt de organisatie van de Stadsvogeldag op 30 mei 2010. 
Bij de rondvraag laat Vincent Meulenbroek weten het prettig te vinden dat de excursies nu ook op 
zaterdag zijn. 
Hilde Lagas wil weten of er een streefgetal voor het aantal leden is. Nee. 
Rob Baars meldt dat hij gehoord heeft dat de KNNV weer actief is op vogelgebied. Evert Pellenkoft 
legt uit dat er een studiegroep is opgericht, en dat deze andere doelstellingen heeft dan de VWGA. 
Rob s■at samenwerking voor, zo kun je een betere vuist maken. De voorzitter stelt voor dit punt 
eens op de agenda te zetten. 
Frank Warendorf geeft het bestuur een compliment. 
De voorzitter laat voor de afwezige Jan van der Ben nog weten dat de komende broedvogelatlas een 
aanrader is. Intekenen kan nu. 
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